
 

 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л   №  26 

 

засідання постійної комісії 

з питань економічного розвитку, промисловості, підприємництва, 

інвестицій та регуляторної політики 

 

від 04 квітня 2024 року м. Кропивницький 

  

Склад комісії ‒ 5 осіб 

 

 

Присутні: 

 

 

Голова комісії 

 

Зарічна А.А. 

Заступник голови 

 

Саєнко І.В. 

Секретар комісії 

 

Овчінніков Д.П. 

Члени/членкині комісії: 

 

Калапа С.Г., Павленко Н.А. 

Запрошені: Дуднікова О.А. – фінансовий директор 

приватного акціонерного товариства «Науково-

виробниче підприємство «Радій»; 

Качан Ю.М. – начальник управління капітального 

будівництва приватного акціонерного товариства 

«Науково-виробниче підприємство «Радій»; 

Лунгол Р.С. – директор департаменту 

містобудування та земельних ресурсів міської 

ради – головний архітектор міста; 

Малиновська А.Б. – начальник відділу 

інвестиційної діяльності та підприємництва 

департаменту з питань економічного розвитку 

міської ради; 

Шеремет А.М. – комерційний директор 

приватного підприємства «Компанія  

Росток-Агро» 

 

СЛУХАЛИ: 

 

Зарічну А.А., яка запропонувала одне питання 

до порядку денного засідання постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступне питання: 
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

Номер 

проєкту 

рішення/ 

листа 

Назва питання Прізвище, ініціали, 

посада 

доповідача/доповідачки 

№ 140/1/21д 

від 21.03.2024 

Про стан створення 

індустріальних парків 

Дуднікова О.А., 

фінансовий директор 

приватного акціонерного 

товариства «Науково-

виробниче підприємство 

«Радій»; 

Шеремет А.М., 

комерційний директор 

приватного підприємства 

«Компанія Росток-Агро» 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 
 

СЛУХАЛИ:  

Дуднікову О.А. та Шеремет А.М., які надали інформацію про стан 

створення індустріальних парків «Радій» та «Ростагропром» (додається)  

та відповіли на запитання членів постійної комісії. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени/членкині постійної комісії, 

Качан Ю.М., Лунгол Р.С. та Малиновська А.Б. 
 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила  

на голосування наступну пропозицію: 

Взяти до відома інформацію фінансового директора приватного 

акціонерного товариства «Науково-виробниче підприємство «Радій»  

Дуднікової О.А. та комерційного директора приватного підприємства «Компанія 

Росток-Агро» Шеремет А.М. про стан створення індустріальних парків. 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 
 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Взяти до відома інформацію фінансового директора приватного 

акціонерного товариства «Науково-виробниче підприємство «Радій»  

Дуднікової О.А. та комерційного директора приватного підприємства «Компанія 

Росток-Агро» Шеремет А.М. про стан створення індустріальних парків. 

 
 

Голова комісії       Анна ЗАРІЧНА 

 

Секретар комісії       Дмитро ОВЧІННІКОВ 


